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“Ik ben een winnaar”
STEFAN MITROVIC OVER DE MOEILIJKE START VAN ZIJN LOOPBAAN, DE 

TERUGKEER NAAR GENT, MENTALITEIT EN FAMILIE 

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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Zo spijkerhard als hij het op veld is, zo vriendelijk is hij 

ernaast. Stefan Mitrovic is een man met passie, met 

het hart op de tong, met leiderschapscapaciteiten, met 

respect voor iedereen. Een persoonlijkheid, zeg maar. Die 

heeft hij niet altijd gehad. In het begin van zijn loopbaan 

was hij eerder zoekende, maar gaandeweg heeft hij 

stabiliteit gevonden. Niet toevallig begon dat onder Hein 

Vanhaezebrouck, de trainer die hij nu al voor de derde 

keer ontmoet…

Weet je bij hoeveel verschillende clubs je gespeeld hebt?

Stefan: “Een stuk of tien of twaalf?”.

Twaalf: Rad FK, Rode Ster, Petrzalka, Brno, Metalac, Kortrijk, 

Benfica, Valladolid, Freiburg, KAA Gent, Strasbourg en Getafe. 

En in acht verschillende landen: Servië, Slovakije, Tsjechië, 

België, Portugal, Duitsland, Frankrijk en Spanje.

Stefan: Dat komt deels omdat ik in het begin van mijn loopbaan nog 

moest zoeken naar stabiliteit, ik ben lang dwalende geweest. Ik kreeg 

mijn jeugdopleiding bij RAD FK. Maar dat is typisch voor het Servische 

voetbal: als je niet van Rode Ster of Partizan Belgrado komt, is het heel 

moeilijk om door te breken. Ik ben zelfs drie keer een half jaar zonder 

club geweest. Intussen testte ik bij clubs uit wel vijftien landen. Ik was 

eigenlijk wanhopig op zoek naar stabiliteit. Bij Petrzalka, Brno en Metalac 

zette ik kleine stappen vooruit, maar ik kreeg nooit de indruk dat mijn 

loopbaan al begonnen was. Dat is pas gebeurd bij Kortrijk in 2012, onder 

Hein Vanhaezebrouck, ik was al 22.”

Daarna nam je loopbaan wel een hoge vlucht, dus eind goed al 

goed…

Stefan: “Ja, daar ben ik wel trots op. Ik speelde in enkele schitterende 

competities, de Franse, de Duitse en de Spaanse. Ik speelde Champions 

League met AA Gent, ik won de beker met Strasbourg… Dat zijn crazy 

memories. Als je bedenkt dat mijn loopbaan op mijn 22 nog nergens 

stond, ik vreesde al dat er niets zou van komen, dat ik als profvoetbal-

ler geen toekomst had, dan heb ik het daarna toch wel goed gedaan. 

Daarom ook dat ik nu geniet van every fucking moment. Ik heb jaren 

verloren in het begin van mijn carrière, dus ik heb nog wel wat goede 

jaren tegoed aan het einde ervan. Wat ik toen gemist heb, dat wil ik nu 

tenvolle en zo lang mogelijk beleven.”

In contrast daarmee: Eden Hazard die op zijn 21 al een grote 

vedette was in de Franse competitie, maar al stopte op zijn 32.

Stefan: “Ik heb nog tegen hem gespeeld met Getafe, een van zijn aller-

laatste wedstrijden voor Real Madrid. Ik weet het, hij had er geen zin meer 

in. Toch had iemand met zijn kwaliteiten in een iets mindere competi-

tie nog kunnen schitteren. Maar iedereen maakt zijn eigen keuzes, dat 

moet je respecteren. Bij mij is het inderdaad wat omgekeerd gelopen: 

traag doorgebroken, maar op mijn 33 nog lang niet versleten en nog 

veel goesting.”

In welk land heb je je mooiste tijd gehad?

Stefan: “Puur qua voetbal waren AA Gent en Strasbourg het mooiste, 

toen was ik echt op mijn best, hebben we ook veel gewonnen. Als je 

echter het hele pakket bekijkt, levenskwaliteit, klimaat, comfort in de 

voetbalstadions… dan was Spanje de top. Ook mijn familie, mijn drie kin-

deren hielden enorm van Spanje. Daarom dat de beslissing om terug 
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Verdrie-  
 dubbel  
 je denken.

Bij vdk bank zoeken we geen klanten, maar denkers,
driedubbele denkers.
Zij die het grotere plaatje zien.
Die denken in oplossingen in plaats van problemen.
In waarde én meerwaarde.
Die denken: what’s in it for we.

Wat als geld geen twee kanten heeft, maar drie?
Als het opbrengt voor jezelf,
je streek en de planeet?
Dan wordt iedereen rijker. Toch?

Voor zij die denken voor drie, bankieren wij voor drie.
De bank als motor van de samenleving.
Middenin de samenleving.
Altijd dichtbij, altijd betrokken.
De bank die bouwt.
Huizen, buurthuizen, bossen, bedrijven.
Kortom: een bank voor driedubbele denkers.

Ben jij ook op zoek naar rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet?
Dan zoeken wij jou.

naar Gent te komen niet zò gemakkelijk was. Qua voetbal twijfelde ik 

niet, maar mijn kinderen gingen zeer graag naar school in Madrid en zo, 

we voelden ons daar zeer goed.”

Wat gaf dan de doorslag om toch weer Buffalo te worden?

Stefan: “Ten eerste kende ik natuurlijk de club en de trainer hier, ik wist 

dat ik hier graag weer zou voetballen. En ten tweede kwam ik uit een 

moeilijke periode bij Getafe. Hoewel ik me fysiek topfit voelde, kreeg ik 

nog weinig speelkansen die laatste maanden. Dus ik was wel op zoek 

naar een nieuwe uitdaging. Het was eigenlijk ongelofelijk… Twee dagen 

voor Gent mij contacteerde, sprak ik met mijn vader en schoonvader 

en die herinnerden mij aan mijn eerste periode in Gent, hoe fantastisch 

ons voetbal was, hoe dit toch mijn mooiste voetbaltijd was. Twee dagen 

later kwam dat telefoontje, alsof het zo moest zijn.”

Het is toen vrij snel gegaan?

Stefan: “Ik zei tegen de coach en mijnheer Louwagie dat ik hier nog een 

unfinished job te doen had. En dat ik dus graag wilde komen. Ik heb 

enorm veel waardering voor de inspanning die ze toen gedaan hebben 

voor mijn contract tot 2026, tegen dan zal ik net 36 zijn. Ik zal iedereen 

tonen dat ik dat contract waard ben! En wie zegt dat het dan gedaan 

is? Als ik me nog goed voel, als ik nog belangrijk kan zijn, wil ik best nog 

doorgaan, zelfs als ik 36 ben.”

Je bent een keiharde verdediger, maar naast het veld ben je 

heel aimabele persoon.

Stefan: “Dat heeft ook te maken met die moeilijke jaren vroeger. Alles 

wat ik heb meegemaakt motiveert mij om van het leven te genieten en 

iedereen rond mij vriendelijk en respectvol te behandelen. Waarom zou 

ik nog klagen of nukkig doen? Pas op: op training en op het veld kan ik 

meedogenloos zijn, dat is totaal iets anders.”

Is er een verschil tussen de Mitrovic van 2017, toen je hier 

vertrok, en die van 2024?

Stefan: “Natuurlijk. Ik ben gegroeid als persoon en ik heb als voetballer 

nog meer ervaring dan toen. I’m really focused now, like never before.”

Maar fysiek voel je geen verschil?

Stefan: “Mijn medische testen waren zelfs beter dan die van 2017! Ik 

verzorg mezelf goed, ik werk hard op training, ik leef gedisciplineerd. 

Ik wil nog zo lang mogelijk voetballen en ik wil ook verantwoordelijk zijn 

voor mijn kinderen. Zij zijn nooit uit mijn gedachten, alles wat ik doe 

staat in functie van hen.”

Het is al de derde keer in je loopbaan dat Hein Vanhaezebrouck 

je trainer is.

Stefan: “Ik heb met heel veel verschillende trainers gewerkt, maar hij 

is degene die mijn loopbaan telkens weer veranderd heeft. Eerst toen 

hij mij naar Kortrijk haalde op een moment dat ik op een dood spoor 

zat, daarna toen hij mij naar Gent bracht toen ik problemen kreeg in 

Duitsland en nu weer nadat ik bij Getafe geen kansen meer kreeg. Hij 

is een uitzonderlijke coach, tactisch, menselijk, perfectionistisch. Ook 

voor hem wil ik hier top presteren.”

Al na je eerste training hier loofde hij je winnaarsmentaliteit.

Stefan: “’Zo ben ik. Ik heb zelf ook geprofiteerd van het leiderschap van 

oudere spelers naar wie je opkijkt, zoals bij de Servische nationale ploeg. 

Hoe hongerig en gefocust zij waren op training, dat was stelen met 

de ogen. Ik ben een winnaar, dat is mijn mentaliteit. Loopt het voetbal 

soms niet goed, voel je je niet zo lekker op training? Dan nog moet je 

àlles geven. To be passionate, daar gaat het om.”

Een kleine quiz: kan je nog de spelers noemen van KAA Gent 

die op Tottenham gingen gelijkspelen op 23 februari 2017? 

(Stefan vindt er elf, alleen Esiti, Matton en Verstraete duiken 

niet meteen op in zijn herinnering – nvdr dit waren ze: Kalinic, 

Gershon, Nielsen, Mitrovic, Esiti, Dejaegere, Foket, Saief, Ver-

straete, Coulibaly, Milicevic, Perbet, Simon, Matton)

Stefan: “Ik werd aanvoerder in Wembley nadat Milicevic van het veld 

moest met een blessure. Onvergetelijk en zeker een van de absolute 

topmatchen in mijn carrière. Ik denk ook aan Champions League-

wedstrijden met Gent tegen Lyon, Zenit en Valencia, aan de gewonnen 

bekerfinale met Strasbourg tegen Guingamp in 2019, toen was ik ook 

aanvoerder, en zeker ook aan enkele wedstrijden met de nationale 

ploeg.”

Je speelde je laatste interland in 2022, je viel in tegen Kamer-

oen op de Wereldbeker 2022. 

Stefan: “En het werd 3-3, crazy. Ik ben ongelofelijk fier op mijn 36 A-caps 

en dat ik toch ook de Wereldbeker heb meegemaakt, zeker omdat ik 

dus niet van Rode Ster of Partizan kom. Ik was zelfs aanvoerder van mijn  

land. Voor een Serviër, typisch iemand die zeer trots is op zijn land, is 

dat indrukwekkend! Maar na dat WK vond ik het goed geweest, was 

het tijd om de voorrang te geven aan mijn club en mijn familie. In Gent 

en bij KAA Gent zitten we schitterend!”

“Ik ben 33, maar ik zal iedereen tonen 
dat ik mijn contract tot 2026 volledig 
waard ben”
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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DANIEL SCHMIDT BLIJ DAT HIJ 

NA EEN MOEILIJKE PERIODE 

WEER ZIJN GROTE TALENT 

KAN TONEN

Daniel Schmidt is een van de drie Japanners in de 

A-kern van KAA Gent. Toen vorige zomer een transfer 

mislukte, beleefde hij moeilijke maanden bij Sint-Truiden. 

Iedereen was overtuigd van zijn kunnen, hij was ook een 

publiekslieveling. Maar er was geen plaats meer voor 

hem… Gelukkig was daar KAA Gent waar hij nu zijn 

loopbaan een nieuwe boost wil geven.

Je bent geboren in de VS, je bent een Japanner en je hebt een 

Duitse naam... Je bent een combinatie van Amerika, Azië en 

Europa!

Daniel: “(lacht) Ja, dat vinden mensen soms verwarrend… Mijn Duitse 

naam komt van mijn Amerikaanse vader wiens verre voorouders uit 

Duitsland kwamen. Hij studeerde aan een Amerikaanse universiteit 

toen hij mijn moeder daar leerde kennen, een Japanse die in de VS 

kwam studeren. Zij werden een koppel. Eerst kwam mijn oudere broer, 

“Gent was een geschenk uit 
de hemel”
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dan ik in 1992. Twee jaar later verhuisde het hele gezin naar Japan, 

mijn vader vond er een job als leraar Engels. Van die eerste twee jaren 

in Illinois herinner ik me niets meer. Veel mensen vragen me naar die 

Amerikaanse achtergrond, wat ik begrijp. Maar ik voel me wel degelijk 

100% Japanner, ook al ben ik in Amerika geboren en heb ik dus ook nog 

familie wonen in de States.”

Je groeide op in Sendai, een grote stad aan de zee in het noor-

doosten van Japan.

Daniel: “En het is daar dat ik op school leerde voetballen. In Japan is er 

een zeer sterke link tussen de voetbalopleiding en de scholen en univer-

siteiten. Op mijn 18 trok ik naar Kawasaki, laten we zeggen een voorstad 

van Tokyo, om er universiteit te volgen. Ik 

werd opgenomen in de ploeg van die uni-

versiteit, Kawasaki Frontale. Maar tegelijk 

voetbalde ik ook voor een andere univer-

siteitsploeg in Tokyo, Chuo University. Ik 

weet het, voor een Europeaan klinkt dat 

ingewikkeld, maar dat is het systeem in 

Japan. Ik bleef drie jaar in Kawasaki en Tokyo, en werd daarna prof bij de 

club van mijn thuisstad, Vengalta Sendai. Ik kreeg daar niet meteen speel-

kansen en dus werd ik twee keer uitgeleend: naar Roasso Kumamoto, 

een club op het zuidelijk eiland Kyushu, en naar Matsumoto Yamaga, 

een club uit het centrum van het land.”

En toen was het tijd voor Europa?

Daniel: “Alle beste Japanners gaan op een bepaald moment in Europa 

voetballen, hoewel daar zelden doelmannen bij zijn. Er was ooit 

Kawaguchi die twintig jaar geleden even bij Portsmouth zat. Maar hét 

voorbeeld was voor mij Kawashima die hier in België (Lierse en Standard) 

en in Frankrijk een mooie carrière maakte. Ik wist dat ik met m’n 1m97, 

wat vrij uitzonderlijk is als Japanner, wel kans zou maken in Europa. Ik 

wilde dus in de voetsporen van Kawashima stappen, ook omdat ik dan 

wellicht kans zou maken om voor de nationale ploeg te worden opgeroe-

pen. Mijn management kwam in contact met Sint-Truiden dat Japanse 

eigenaars heeft. Ik zag STVV als een eerste stap, een tussenstap, maar 

ik ben er toch 4,5 jaar gebleven… Wat eigenlijk niet de bedoeling was, 

maar kom, het is nu eenmaal zo gelopen. Vorig jaar in de zomer liet ik 

blijken dat het voor mij tijd was voor een volgende stap. In afwachting 

van een transfer wierven zij een nieuwe doelman aan, ook een Japanner, 

Suzuki. Ik mocht en moest dus weg, maar door omstandigheden kwam 

die transfer er niet. En dus werd ik als het ware werkloos in de eerste 

seizoenshelft. Een bijzonder vervelende periode… Ik bleef wel trainen 

en mijn conditie goed onderhouden.”

Gelukkig was daar AA Gent!

Daniel: “Ja, ik was zo ontzettend blij toen zij contact opnamen. Ik hield al 

van de stad, ik kende hier mensen. Een topclub in België. Mooie accom-

modatie. Een geschenk uit de hemel! En een contract tot 2027. Eindelijk 

kon ik die stap vooruit zetten. Dat ik intussen 31 ben, is niet belangrijk. 

Ik voel me fitter en ambitieuzer dan ooit.”

Met Yokota en Watanabe zijn hier nog twee landgenoten.

Daniel: “Dat heeft niet meegespeeld in mijn beslissing om naar Gent te 

komen. Het is natuurlijk wel leuk om landgenoten te hebben in de kleed-

kamer. Maar ik kom evengoed overeen met de andere ploegmaats, met 

mijn Engels kan ik altijd wel terecht. Mijn vrouw en twee dochters wonen 

nu nog in de buurt van Brussel, omdat de kinderen daar naar een interna-

tionale school gaan. Maar na dit schooljaar verhuizen ook zij naar Gent.”

Het ziet ernaar uit dat je het grootste deel van je profloopbaan 

in België zal doorbrengen. Niks dan goede ervaringen met dit 

land?

Daniel: “Het minst leuke is dat het hier in de herfst en de winter vaak 

zo grijs is, bewolkt, depressing. De zomers zijn hier wel veel aange-

namer dan in Japan waar het in de zomer echt heel vochtig is – bij die 

hoge temperaturen plakt alles dan, dat voelt echt walgelijk aan. Wat 

me ook nog soms verwondert, is hoe traag sommige dingen hier gaan, 

zoals wegenwerken. Japanners lijken wel efficiënter in die zaken, meer 

gestructureerd, beter gepland. Voor de 

rest ben ik al helemaal aangepast aan 

de Europese cultuur en gewoonten, ik 

voel me hier prima thuis. Wat me bijvoor-

beeld zeer bevalt, is hoe Europeanen 

zich minder aantrekken van wat andere 

mensen over hen denken. Je leeft hier je 

eigen leven zoals je zelf wil. Japanners houden te veel rekening met de 

perceptie, hoe ze overkomen bij anderen.”

Je laatste interland voor Japan was begin september 2023…

Daniel: “Het is logisch dat ik daarna niet meer opgeroepen werd, ik 

speelde niet bij mijn club. Ik steek niet weg dat, als ik titularis zou blijven 

bij Gent, ik hoop dat ik weer bij de nationale ploeg kom. We werden 

enkele weken geleden in de Asian Cup uitgeschakeld door Iran, een 

enorme ontgoocheling, want we gingen eigenlijk voor de eindwinst. 

Maar de Asian Cup is heel moeilijk en onvoorspelbaar. Zuid-Korea ging 

er ook uit tegen Jordanië. Ik vrees dat landen als Japan en Zuid-Korea 

het moeilijk hebben tegen landen die kiezen voor de lange bal, fysiek 

sterk zijn en goed verdedigen. Het is een clash tussen twee stijlen.”

Wat al opviel in jouw stijl als doelman: je geeft een heel rus-

tige, stabiele indruk.

Daniel: “Ja, dat is mijn stijl, en zeker nu ik wat ouder word. Ik ben mis-

schien wel iets te ‘verlegen’, ik zou nog wat meer moeten communiceren 

met mijn verdedigers. Maar verder hoop ik vooral autoriteit en zeker-

heid uit te stralen, nooit paniek.”

Wie is de beste doelman van de wereld?

Daniel: “Ik denk Alisson Becker van Liverpool. Oei, wellicht had je liever 

gehoord dat ik Thibaut Courtois zei (lacht), maar die is natuurlijk ook fan-

tastisch goed. Hij heeft zowat hetzelfde postuur als ik, maar zoals hij 

ondanks die lengte snel naar de grond gaat, wow, dat is indrukwekkend.”

Is er ergens hoop dat je ooit nog de Premier League haalt? Als 

je hier je contract uitdoet, zal je er 34 zijn.

Daniel: “Ik zal er dan nog niet te oud voor zijn. Kasper Schmeichel, nu 

bij Anderlecht, speelde op die leeftijd nog in de Premier League. Maar 

ik wil realistisch zijn. In de Premier League spelen is voor de meeste 

Japanners een droom, voor mij ook. We zullen zien of dat nog haalbaar 

is. Voorlopig vind ik het al geweldig dat ik bij deze club mijn loopbaan 

een nieuwe boost mag geven!”.

(WDB)

“Ik voel me op mijn 31 fitter en 
ambitieuzer dan ooit!”



12 - WIGWAM MAGAZINE



13WIGWAM MAGAZINE -

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

Affiche KAA 2022.pdf   1   05/09/2022   10:29



14 - WIGWAM MAGAZINE

12400543-PS_Play-Offs_Ad_300x210.indd   112400543-PS_Play-Offs_Ad_300x210.indd   1 19/02/2024   08:4719/02/2024   08:47



15WIGWAM MAGAZINE -

AHMED ‘MIDO’ HOSSAM - 40

De Egyptenaar speelde maar één seizoen bij KAA Gent (2000-2001), 

maar maakte veel indruk. Hij speelde daarna bij grote clubs, maar kon 

het niet waarmaken, mede omdat het hem ontbrak aan beroepsernst 

soms (Ajax, Celta Vigo, AS Roma, Tottenham…). Tussen 2001 en 2013 

(hij stopte al op zijn 30 definitief met voetballen) was hij aangesloten 

bij liefst tien verschillende clubs. Na zijn spelerscarrière begon er een 

al even woelige opeenvolging van clubs waar hij werkte als trainer of 

technisch directeur, allemaal Egyptische clubs behalve Lierse waar hij 

in 2016 enkele maanden aan de slag was. Op een bepaald moment 

woog hij 150 kg, vandaag toont hij zich een stuk fitter dan dat. In februari 

2023 werd hij ontslagen als trainer bij Ismaily SC, na amper 9 wedstrij-

den. Mido werkte en werkt intussen wel als voetbalanalist bij vooral 

Arabische TV-zenders en voor verschillende sportwebsites in Egypte. 

Op Instagram heeft hij nog altijd 1,5 miljoen volgers…

ANDERSON ESITI - 29
De beresterke Nigeriaan had enkele redelijk geslaagde jaren bij KAA 

Gent achter de rug toen hij in 2019 verhuisde naar PAOK Saloniki 

waar hij nooit echt doorbrak. De Grieken verhuurden hem in 2021 

een half jaar aan het Turkse Göztepe. In 2022 werd hij getransfereerd 

aan Ferencvaros voor veel minder geld dan PAOK destijds aan Gent 

betaalde. In het seizoen 22-23 was hij meestal titularis bij de Hongaarse 

club, als verdedigende middenvelder. Dit seizoen gaat het veel moeiza-

mer en is hij meestal bankzitter of haalt hij de selectie niet. Esiti speelde 

zijn laatste interland voor Nigeria in oktober 2019.

DARIO SMOJE - 45
Vijf seizoenen lang (2004-2009) was de Kroaat, een stijlrijke centrale 

verdediger (met af en toe een vleugje nonchalance), aan de slag in het 

Ottenstadion. De eerste jaren was Smoje, die ooit 9 matchen speelde 

voor AC Milan, steevast titularis, de laatste jaren kwam hij vooral door 

blessures nauwelijks nog aan de bak. Daarom verhuisde hij in 2009 naar 

het Griekse Panionios. Het beste van zijn loopbaan was toen echter 

wel voorbij. Noch bij Panionios noch bij zijn laatste club, het Kroatische 

Dragovoljac, kwam hij verder dan luttele speelminuten. In 2011 kapte 

hij ermee, hij was 33. Sindsdien werkt hij, recent vanuit Londen, als 

bescheiden spelersmakelaar.

CESAR ARZO - 38

Arzo maakte deel uit van een kleine Spaanse golf bij KAA Gent met ook 

zijn landgenoten Melli en Pau Cendros en trainer Victor Fernandez. De 

betrouwbare verdediger, ook wel een leidersfiguur, kwam in januari 2011 

over van Real Valladolid en keerde in januari 2014 terug naar Spanje, bij 

Zaragoza. Tot 2019 volgden nog Beitar Jeruzalem, AEK Athene, Kairat 

Almaty en Gimnastic Tarragona. Bij die laatste club, in Liga 2, kreeg hij 

door een knieblessure de laatste maanden geen speelkansen meer, 

zodat het tijd was om te stoppen als voetballer. In 2019 ging hij in de 

politiek, als activist voor de vrij nieuwe politieke partij Ciudadanos (een 

centrum-rechtse, liberale, pro-Europese partij die zich vanuit Catalonië 

verzette tegen het Catalaanse nationalisme). Een groot succes werd 

het niet, de partij kwam in 2023 niet op bij de landelijke verkiezingen. 

Momenteel werkt hij als jeugdtrainer bij Villarreal en als voetbalanalist.

Hoe zou het nog zijn met…?
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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“Voetbal aanbieden als topproduct”
TYAS KASTELIJN, SINDS 2019 COMMERCIEEL MANAGER VAN KAA GENT
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Tyas Kastelijn is de commercieel manager van KAA Gent. 

Sinds 2019 probeert hij de club aan zoveel mogelijk extra-

sportieve inkomsten te helpen. Vaak gaat alle aandacht 

in het voetbal naar het sportief-technische aspect, maar 

anno 2024 is de commerciële omkadering belangrijker 

dan ooit. Een gesprek met een geboren Gentenaar die 

met hart en ziel voor de Buffalo’s werkt.

Hoe wordt iemand commercieel manager bij een topvoetbal-

club?

Tyas: Ik heb sportmanagement gestudeerd aan de Universiteit 

Gent. De opleiding Bewegingswetenschappen begint breed met 

wetenschappelijke vakken als biochemie en anatomie, maar ook 

lichamelijke opvoeding, psychologie, gezondheidsleer, sportbe-

leid… Vanaf de Masterjaren kan je je dan specialiseren en ik koos 

voor sportmanagement. Ik zag professioneel wel een toekomst in 

de combinatie van sport en economie, maar ik vond dat ik na mijn 

afstuderen nog te weinig bagage had in het aspect ‘business’. 

Daarom volgde ik nog een bijkomende opleiding ‘general manage-

ment’ aan de Vlerick Business School. 

Je scholing diende niet tot niets, want na je studies mocht je in 

2011 meteen beginnen bij Zulte Waregem.

Tyas: Via een omweg leerde ik Patrick Decuyper kennen die Vincent 

Mannaert opvolgde als directeur bij Zulte Waregem. Hij loodste mij 

na een goed contact binnen bij de voetbalclub.

Was je zelf een voetballer?

Tyas: Eigenlijk niet, ik was – ondanks mijn lengte van 1m77 – een 

basketballer. Ik speelde competitie bij verschillende Gentse clubs, 

mijn hoogste niveau was derde klasse. Met meer centimeters had 

er misschien meer ingezeten… (lacht) Zelfs als spelverdeler moet 

je in het moderne topbasketbal een pak groter zijn. Ik was wel sup-

porter van KAA Gent, ben vaak naar het Ottenstadion geweest, 

zonder daarom een diehard fan te zijn. Toen ik bij Zulte Waregem 

werkte moest ik dat supporterschap even loslaten, maar toen Michel 

Louwagie en Patrick Lips mij in 2019 belden om de commerciële 

cel in de Ghelamco Arena te versterken, moest ik niet lang naden-

ken. Dat was toch een droom die in vervulling ging, werken bij de 

club van mijn stad…

 

Waaruit bestaat de opdracht van commercieel manager?

Tyas: Kort gezegd: de club zoveel mogelijke extrasportieve inkom-

sten bezorgen. Ik heb op het einde van elke dag een reflex van 

‘hoeveel geld heb ik vandaag opgeleverd voor de club?’. Dat kan 

via de gewone ticketing, een verantwoordelijkheid die ik deel met 

collega’s. Mijn eindverantwoordelijkheid ligt vooral bij alles wat B2B 

is, het ‘businessgedeelte’ dus. 

Dat gaat over de verhuur van businessseats en skyboxen en het 

vastleggen van grote partnerships met bedrijven. Voor visibiliteit 

bieden wij de mogelijkheid tot 3D-matten naast de doelen, led-boar-

ding, vaste boarding, ons led scorebord, ons intern tv-circuit en ons 

“Voetbal aanbieden als topproduct”
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clubblad Wigwam. In samenwerking met onze communicatiecel 

zetten wij ook steeds meer in op digitale communicatie waarvoor 

wij branded content kunnen aanbieden. Op Tiktok hebben wij liefst 

350.000 volgers, op Facebook meer dan 160.000 en op Instagram 

meer dan 100.000. Onze website krijgt 450.000 unieke bezoekers. 

Wij bereiken op die manier dus enorme massa’s mensen.

Bedrijven en commerciële partners die bij ons een business pakket 

reserveren, hebben natuurlijk en terecht bepaalde verwachtingen 

rond zichtbaarheid en beleving en wij moeten die waarmaken en 

invullen. Dus moet je bestaande partners steeds weer tevreden 

stemmen, zodat partnerships over langere termijn blijven lopen. 

Maar je moet ook gaan werven, nieuwe partners zoeken. 

Bovenaan de ‘partnerpiramide’ staan nu Baloise en Planet Group, 

maar je moet evenzeer goed zorg dragen voor de ‘kleinere’ part-

ners onderaan, en natuurlijk ook voor de supporters in de tribunes. 

Voor iederéén in het stadion moet de wedstrijd echt een geweldige 

beleving zijn. Voor bepaalde zaken werken we daarvoor ook samen 

met The Arena Group die instaat voor allerlei andere events (semi-

naries, feesten, recepties, muziek, beurzen…) in het stadion. Samen 

organiseren wij zo’n 400 evenementen per seizoen in de arena.

In de B2B-omgeving past ook het concept ‘hospitality’.

Tyas: Dat heeft te maken met de manier waarop je je gasten ont-

vangt. Het aspect catering is daarbij zeer belangrijk, daarvoor werk ik 

natuurlijk samen met onze food & beverage manager. Bij KAA Gent 

word je echt als een vip behandeld. We ontvangen bij elke thuis-

match meer dan 2000 business gasten 

in de skyboxen in de hoofdtribune en in 

tribune 3 (die allemaal verhuurd zijn) en 

in de vier types outdoor business seats 

in de hoofdtribune (die voor 90% bezet 

zijn). 1000 tot 1500 mensen combine-

ren dit met een diner. Anderen krijgen 

toegang tot de Business Lounge. Wie 

lid wordt van de Executive Club geniet 

de mogelijkheid om bij thuiswedstrijden te eten in ons toprestau-

rant Horseele. 

Dat alles biedt mensen uit de commerciële wereld veel kansen om, 

naast het bijwonen van de wedstrijd en het genieten van de cate-

ring, bedrijfscontacten en -relaties op te bouwen, zelfs ter plaatse 

business deals te maken in een inspirerend decor. 

Al die geledingen binnen de club, buiten het puur 

sportief-technische, moeten dus op elkaar inspelen?

Tyas: Ik zie dat als een ketting. Het financiële, het commerciële, de 

horeca, de eventorganisatie, de wedstrijdorganisatie, de accom-

modatie, de communicatie… Elke schakel is belangrijk. Ook de 

poetsmedewerker, want niemand wil toch terechtkomen in een 

skybox die niet proper is? Ook die ga ik persoonlijk bedanken voor 

het goede werk. De ketting is maar sterk als élke schakel sterk is.

Het succes van een voetbalclub is ook sterk afhankelijk van de 

sportieve resultaten. Hoe ervaar jij dat?

Tyas: Ik probeer het commercieel management zoveel mogelijk 

onafhankelijk te laten zijn van wat er op het veld gebeurt. Of de 

resultaten nu goed of minder goed zijn, de business en de hospi-

tality moeten blijven draaien op hoog niveau. De verwachtingen bij 

KAA Gent zijn groot, zowel op sportief vlak als op commercieel vlak, 

en jaar na jaar stijgen die nog. Op dat eerste heb ik geen impact, 

op dat tweede wél. Daar focus ik op. Verliezen hoort ook gewoon 

bij voetbal, zeker wij als commerciële cel moeten ons daarvan los-

maken om voluit te blijven gaan.

Wat is de eigenheid van KAA Gent als ‘commercieel product’?

Tyas: De stad Gent is zeer goed gelegen, op een belangrijk knoop-

punt. Ons stadion is daarbij een enorme aandachtstrekker, wie hier 

passeert op de autosnelweg kan er niet naast kijken. En het comfort 

en de luxe van ons stadion zijn in België onovertroffen, dat erkent 

iedereen. Als je ziet hoe deze site zich ontwikkeld heeft, inclusief 

het grootste hotel van Gent, dat is indrukwekkend. Onze arena is 

een ideale plek om topvoetbal te beleven. 

Waar liggen nog onze uitdagingen?

Tyas: Op het vlak van beleving kunnen we nog stappen vooruit 

zetten. Het sportieve resultaat kunnen wij niet beïnvloeden, maar 

ongeacht dat moeten wij van elke wedstrijd nog meer een feest 

maken. Onze hospitality moet nog 

meer top zijn dan nu, onze supporters 

moeten nog meer de indruk krijgen dat 

ze een geweldig leuke namiddag of 

avond bleven. Er is heel veel concurren-

tie in ontspanning en entertainment, je 

moet dus een topproduct kunnen aan-

bieden als voetbalclub. Ook essentieel: 

onze mensen zeer persoonlijk en met 

grote vriendelijkheid benaderen en 

ontvangen. Gul zijn!

En verder: de stad nog meer betrekken bij de club, onder andere via 

de werking van de Foundation die wij een warm hart toedragen, via 

onze jeugdwerking, via de Ladies, via de lokale clubs in de andere 

sporten. Samen moet dat een kruisbestuiving veroorzaken. Zoals 

ze bij FC Barcelona zeggen: ‘Meer dan een voetbalclub’. KAA Gent 

als spil in het sociaal, commercieel en sportief weefsel van een stad.

En nieuwe opportuniteiten niet laten passeren. Bijvoorbeeld: we 

hebben nu drie Japanners in de kern, dus moeten we qua commerci-

ele partnerships zeker naar Japanse bedrijven kijken. Ook in de North 

Sea Port, de Gentse haven, zit nog meer potentieel. Dat alles vraagt 

veel ondernemingszin en creativiteit, maar die hebben we in huis.  

(WDB)

“Onze ligging en ons stadion 
zijn onovertrof fen in België, 

maar we moeten qua beleving 
nog stappen vooruit zetten”
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !

Bier met liefde gebrouwen, drink je met verstand.

Maes_0467_A4_KAA_Gent.indd   1Maes_0467_A4_KAA_Gent.indd   1 24/08/23   14:1924/08/23   14:19
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Xavier De Cocklaan 82
 9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33
onthaal@derijcker.be
www.derijcker.bevolg ons G e k

ORTHOPEDIE

SPORTBRACING

ROLSTOELEN

LOOPANALYSE

Wij maakten een 
gezichtsmasker 

op maat voor 
Alessio Castro-Montes,

KAA Gent
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KAA GENT LADIES

RIET MAES, 
DOELVROUW VAN DE LADIES

“Mijn liefde voor 
Gent is groot”

Wambeek en Ternat

“Ik ben afkomstig van Wambeek, een deelgemeente van Ternat in het 

Pajottenland. Daar zette ik ook mijn eerste voetbalstappen, bij de jon-

gens. Ik ben nooit echt groot geweest, ik ben nu 1m69, maar ik werd 

wel al vroeg doelvrouw. Toen kwam FC Dames Ternat waar ik ook 

ook voor het eerst in een vrouwenploeg speelde. Het sportief niveau 

was niet zo hoog, maar ik leerde er wel bij over hoe anders het is om 

tussen de jongens te spelen dan wel volledig met meisjes of vrou-

wen. Bij de jongens moest je als meisje natuurlijk apart douchen, dan 

krijg je minder dat groepsgevoel in de kleedkamer. Ik leerde ook dat 

je vrouwelijke voetballers toch anders moet aanpakken. Met vrouwen 

moet je als coach méér communiceren, zij hebben meer uitleg nodig 

bij bepaalde beslissingen. Mannen ‘denken minder na’, zij zijn wat 

harder, zij kunnen een discussie of een meningsverschil makkelijker 

vergeten. Bij vrouwen ligt dat allemaal wat gevoeliger.” 

Eendracht Aalst

“In 2017 ben ik overgestapt naar Eendracht Aalst, eerste klasse (zeg 

maar ‘tweede nationale’) vrouwen. De trainer van Aalst, Dirk De Coen, 

had mij al opgemerkt bij Wambeek, want het terrein van Wambeek 

grenst aan zijn achtertuin. De bedoeling was eigenlijk dat ik bij Aalst 

eerst zou wennen aan het niveau, maar na een half jaar werd ik al titularis. 

Ik ben daarna niet meer uit het doel gegaan… Het laatste jaar bij Aalst 

was top, we werden kampioen – we verloren maar twee matchen in 

een heel jaar, ik had enorm veel clean sheets. Helaas konden we die 

titel niet echt vieren door al die corona-beperkingen. Toen kwam KAA 

Gent Ladies mij halen.”

Evrard

“Bij Gent stond Nicky Evrard, ook de doelvrouw van de nationale ploeg, 

toen nog in de goal. Ik besefte dus wel dat ik geduld moest hebben. 

Ik tekende voor drie jaar met de gedachte dat ik eerst nog een tijd 
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tevreden moest zijn met een invallersrol. Enerzijds was dat een zeer 

leerzame periode, ik heb van Nicky enorm veel geleerd, heb mijn ogen 

opengetrokken. Op het EK twee jaar geleden speelde ze nog de pannen 

van het dak met de Red Flames. Anderzijds was het ook wel moeilijk 

om van titularis bij Aalst te moeten overstappen naar invaller bij Gent, 

daarvoor moest ik een klik maken. Ik heb echt wel af en toe gevloekt als 

ik op die bank zat te bibberen. In 2022 is Nicky vertrokken, eerst naar 

Leuven, dan naar Chelsea, en ben ik de titularis geworden.”

Playoffs

Vorig seizoen kon KAA Gent Ladies zich kwalificeren voor playoff 1, 

hoewel we een erg jonge en onervaren ploeg hadden. Dit jaar zitten we 

voorlopig ook nog altijd in de top-zes. Onze groepsdynamiek is super, 

we komen binnen de ploeg zo goed overeen dat we elkaar naar een 

hoger niveau tillen. Clubs als Leuven, Standard en Anderlecht hebben 

een flink hoger budget, daar spelen ook échte profs, maar ik vind het 

heerlijk om voor KAA Gent Ladies uit te komen. De club wordt goed 

geleid, de medische begeleiding is top, onze staf is op het niveau van de 

Belgische top. Ik heb het gevoel dat we nog progressiemarge hebben.” 

 

Toekomst

“Ik studeer bio-ingenieur aan de Universiteit Gent, ik zit nu tussen mijn 

derde bachelor en mijn eerste master. KAA Gent Ladies heeft niet 

het budget voor hoge lonen, dus op dit moment is de combinatie van 

studeren en voetballen ideaal.

Ik denk nog niet te veel aan de toekomst. Ik ben niet van Gent, maar 

ik speel hier voetbal, ik zit hier ook op kot, dus ik ben me wel een 

Gentenaar gaan voelen. Mijn liefde voor de club is groot. Dus ik zou 

hier graag eerst een prijs willen pakken. Wat daarna komt, na mijn 

studies ook, dat zien we nog wel. Als je mensen zou vragen om mij te 

omschrijven, zouden ze zeker het woordje ‘ambitie’ laten vallen. Dus 

ja, ik zou wel willen proeven van buitenlands voetbal ooit. Maar dat is 

nog toekomstmuziek.Bij de nationale U23 speelde ik al verschillende 

interlands in afwisseling met Femke Bastiaen van PSV. En onlangs 

werd ik voor de eerste keer opgeroepen voor de Red Flames! 

Record

“In onze thuismatch tegen Genk onlangs in de Arena vestigden we een 

nieuwe record qua publieke belangstelling voor een competitiematch bij 

de vrouwen in de Lotto Super League. Met 2017 toeschouwers klopten 

we het oude record van Leuven. Ik vond het gewoonweg fantastisch. 

Ik kick daar echt op. De keeperstrainer zei me ‘Riet, dit zijn de matchen 

waarvoor jij geboren bent’. Al dat volk, die ambiance, dat enorme stadion, 

Ik vind dat zo leuk. Ik kan maar hopen dat we weer een stap gezet hebben 

om de Ladies nog meer bekend te maken in Gent. Dit smaakt naar meer!”

Podcast Buiten de Lijnen

“Ik wil graag nog meer mensen warm maken voor vrouwenvoetbal, en 

zeker ook jonge meisjes inspireren. Daarom dat ik samen met ploegmaat 

Nia Elyn een podcast ben opgestart. Eerst nog heel amateuristisch, in 

ons tuinhuis. Maar toen heeft Sam Kerkhofs ons gevraagd om deel te 

worden van zijn Midmid Academie. Je kan onze maandelijkse podcast 

Buiten de Lijnen bekijken op YouTube en beluisteren op Spotify. We 

hebben toch enkele duizenden bezoekers, dus dat is al een mooi bereik.”

(WDB)
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SMAAKMAKER VAN
GEZELLIGHEID

www.ganda.be

Ganda Ham is een 100% Belgische en 100% natuurlijk gedroogde ham. 
Dat betekent dat er voor de productie slechts 3 ingrediënten gebruikt worden: 

Belgisch varkensvlees, zeezout en ... 12 maanden tijd. 
Er worden geen bewaarmiddelen, smaak- of kleurstoffen toegevoegd. 

Het ambachtelijk proces van het droogzouten en de natuurlijk rijping 
hebben een specifiek en rijk aroma als resultaat.

A4_Ganda_NL.indd   1A4_Ganda_NL.indd   1 23/08/2023   12:1523/08/2023   12:15
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SUPPORTER

Dochter Valerie en mama Viviane: 
een onafscheidelijk supportersduo
Valerie Raman (43) vormt samen met mama Viviane (71) 

een onafscheidelijk, opgemerkt duo in de Gentse arena, 

maar zeer zeker ook bij uitwedstrijden van AA Gent. Dan 

vindt men ze steevast dichtbij de omheining. Om het gras 

te kunnen ruiken, maar des te meer om de intensiteit van 

de wedstrijd en de spelers te kunnen ‘voelen’.

Viviane Bauwens heeft mooie herinneringen aan haar 

connecties met ex-spelers van Gantoise als Robert Mahieu 

en Norbert Deviaene. Zij denkt met weedmoed en ook 

met trots terug aan de tijd dat spelers nog ‘toegankelijk’ 

waren en nog niet werden afgeschermd ‘om professionele 

redenen’.

Viviane werd op 12-jarige leeftijd voor het eerst door haar ouders 

meegetroond naar het Ottenstadion. Ze was onmiddellijk verkocht 

aan het spel, ook al omdat zijzelf uiterst sportief was aangelegd 

en o.a. skiën en tennissen tot haar favoriete hobby’s behoorden. 

Uiteraard heeft zij al vele jaren een abonnement. Maar HET state-

ment voor haar liefde voor AA Gent realiseerde zij door echtgenoot 

Fernand, geen voetbalfan (zelfs eerder ‘anti-voetbal’), in 2022 ervan 

te overtuigen om met de wagen heen en weer van Drongen naar 

Molde te rijden om de blauw-witten Europees te zien shinen, of toch 

ongeveer. Een trip van tweemaal 1900 kilometer met de auto. Met 

deze stunt haalde het echtpaar meer dan terecht de krantenkoppen. 

Begeesterd door voetbal en aangewakkerd door de bijzondere sfeer 

in het stadion hunkert zij naar elke AA Gent-wedstrijd, waar dan 

ook. Zij bewaart de allerbeste herinneringen aan de kampioenen-

match tegen Standard en de daaropvolgende bootjeshappening in 

2015 en aan de gewonnen bekerfinale in 2022 tegen Anderlecht.

Soigneur

Viviane heeft niet alleen steun aan haar rollator, maar uiteraard nog 

meer aan dochter Valerie. Begrijpelijk, want de Gentse zorgkundige 

uit het AZ Jan Palfijn is uiterst

sociaal en gewoon om mensen te ondersteunen. Valerie erfde de 

sportieve genen van mama en ook zij ging regelmatig skiën en deed 

zelfs competitief aan tennis.

Net als haar moeder is zij een vurige fan van alle Buffalo’s, al heeft 

ze wel een lijstje favorieten: Sven Kums, Danijel Milicevic, Renato 

Neto, Stefan Mitrovic, Julien De Sart, Paul Nardi en Hong. De namen 

rollen eruit, het respect is immens. 

Zij werkt soms als ‘soigneur’ bij wielerwedstrijden en droomt ervan 

ooit soigneur te kunnen worden bij haar geliefde club.

Ook Valerie denkt met veel vreugde terug aan de titelmatch tegen 

Standard en de bekerfinale tegen Anderlecht, maar zij zet – met 

stip en onbetwist – de 6-1 thuiszege tegen Club Brugge in 2021 

vooraan. Welke Buffalo zou haar hierin tegenspreken?

Bedankt Viviane en Valerie voor jullie nooit aflatende enthousiasme 

en blauw-witte trouw!

GUY DE RUYCK 
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André Perot (1930-2006) was samen met broer Gustaaf 

een smaakmaker bij voetbalclub Meulestede toen hij op 

19-jarige leeftijd door La Gantoise werd weggekocht 

voor… een grasmachine. De polyvalente André voetbalde 

vervolgens van 1950 tot 1957 vooral op het middenveld 

als foerier voor o.a. Maurice Willems, in die tijd topschutter 

in de Belgische competitie. 

Hij speelde verder samen met o.a. Eric en Norbert Delmulle, Freddy 

Chaves, Richard Orlans, André Van Herpe, Norbert Van Huffel, 

Maurice Berloo, Firmin De Coster, de latere Gouden Schoen Roland 

Storme en de onverslijtbare Buffalo-van-de-eeuw Mance Seghers. 

Deze pleiade aan klasbakken had La Gantoise al 60 jaar vroeger dan 

2015 het  kampioenschap kunnen opleveren. In 1954 strandde men 

op één schamel puntje van Anderlecht. 

Net als zijn collega’s Orlans, Willems en kapitein Van Huffel werd 

ook André opgeroepen voor de nationale militaire ploeg.

In 1957 verhuisde Perot naar Cercle Brugge waar hij vijf seizoenen 

zou blijven. In 1961 promoveerde hij met Cercle naar de hoogste 

afdeling. In het seizoen 61-62 kreeg hij bij Cercle het gezelschap van 

zijn vroegere Gentse ploegmaat Orlans, samen slaagde ze erin het 

behoud voor de groen-zwarten te verzekeren. Orlans verhuisde ver-

volgens nog naar Anderlecht. Perot werd speler-trainer bij Racing 

Harelbeke (1962-1965) en sloot zijn glansrijke carrière af bij JV De 

Pinte, ook als speler-trainer. Pas op zijn 43 stopte hij ermee. 

Vier generaties Perot in blauw-wit
Zijn zoons Filip, Luc en Didier erfden niet echt de voetbalgenen van 

hun vader. Didier speelde nog wel bij Meulestede, maar de ambities 

van Luc en Filip reikten niet verder dan amateurvoetbal. 

Zoon Filip Perot trad wel in de gerechtelijke voetsporen van papa 

André, jarenlang adjunct bij het Gentse parket, want hij werd bri-

gadecommandant bij de toenmalige rijkswacht. Ook sportief was 

hij actief, want hij was medewerker bij de organisatie van wieler-

wedstrijden in Melle, jarenlang schatbewaarder bij Cercle Melle en 

organisator van minivoetbaltornooien tussen Gentse stadsdien-

sten en rijkswachtbrigades.

De zoon van Filip, Jurgen, ging nog bescheiden voetballen bij 

Mariakerke. Maar het waren vooral de drie dochters van Filip die 

zorgden voor vers sportbloed. Jens, de zoon van dochter Tessa, 

speelt bij de U10 van Evergem. Vince, de zoon van Lien, leert voet-

ballen bij de U8 van Merendree en zit bij elke thuismatch van AA 

Gent samen met zijn papa in de spionkop. En dan zijn er nog de 

dochter en zoon van derde dochter Els: Lotte veroverde al prijzen bij 

jeugdwielerwedstrijden en Seppe is actief bij de U10 van Merelbeke. 

Ook zij wonen elke thuismatch bij samen met pépé Filip in tribune 

328, beiden fanatiek in blauw/wit uitgedost.

Wie weet steekt tussen hen toch een opvolger voor de illustere 

André? In elk geval: de familie Perot ademt blauw-wit ! 

GUY DE RUYCK
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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FOUNDATION

De ‘wedstrijd van’: een terugblik
Dé verbindende kracht van KAA Gent – onze Foundation 

– kreeg op zaterdag 27 januari de spotlights van de KAA 

Gent Arena op zich bij de wedstrijd tegen OH Leuven. 

De organisatie realiseert al jaren de droom van elke 

topsporter: de nummer 1 zijn in haar vakgebied. Officieel 

de grootste sociaal-sportieve organisatie van het land – 

vele medewerkers en vrijwilligers maken veel kwetsbare 

Gentenaars sterker via tal van projecten en activiteiten. 

Dromen worden waargemaakt. De handen gingen in de 

Arena al voor minder op elkaar.

Een fantastische dag werd het – het scorebord vergeten we even. 

The Making Of die dag kende bloed, zweet en tranen, maar het was 

het allemaal meer dan waard. We nemen jullie mee. Disclaimer: ter 

bescherming van de vele (toen nerveuze) vaders (en moeders) van 

het succes worden hun soms grappige houding/quotes in dit stuk 

geanonimiseerd.

12u02 Mentale voorbereiding

Bijna 9 uur voor de wedstrijd loopt de adrenaline al door de aderen. 

Een bericht op WhatsApp volgt: “Ik zal er

zijn rond 16u.” Het lijkt alsof er nog erg veel diende te gebeuren. 

“We zijn met 1650”, klinkt het zowel enthousiast als zenuwachtig. 

“Onze dansschool op de middenstip, kinderen als player escort, de 

deal met Baloise, de vele kinderen en jongeren op de tribunes…” 

Fierheid overheerst. Terecht – wat een dag zou het worden.

16u10 Vader-dochter-liefde

“Hallo, ik ben er al, hoor. Kom maar af.” Eenmaal op de Foundationvloer 

zien we een lief, klein meisje – Merel – sleuren met vlaggen die min-

stens tweemaal zo groot waren als haarzelf. “Het is om papa te 

helpen”, klinkt het lief. Die papa – coördinator van de Foundation – 

kijkt vertederend toe. “Ik zal je wat helpen.” Wat volgt is een ware 

calorieënverbranding: vlaggen in elkaar steken, trappen op, trappen 

af, wat Cola Zero zonder bubbels tussendoor – ja, er wordt nogal 

wat aan lichaamsbeweging gedaan. Het zou zomaar als opwarming 

voor een match kunnen doorgaan. Hein en zijn mannen zijn welkom 

om mee te helpen de volgende keer.

16u40 “Zie eens hoe schoon”

Het wordt tijd om de Foundationvlaggen voor het veld te plaatsen. 

De gewichten die de vlaggen aan de grond moeten houden gaan 

met de lift naar beneden. “Daar geraken we niet meer bij.” Opnieuw 

die trap af. De grote vlaggen krijgen een mooie plaats – straks ook 

prominent in beeld op de televisiecamera’s als de spelers zullen 

opkomen. De wind in combinatie met de klare hemel zal sowieso 

voor extra mooie beelden zorgen. “Zie eens

hoe schoon.”. “Waar is onze commercieel verantwoordelijke?”, 

klinkt het plots alsof het vechten tegen de tijd was. Een blik op het 

uurwerk brengt antwoord: “Ah, we zijn 10 minuten te vroeg”. Een 

lach volgt. Enthousiasme en zenuwen door elkaar – het is een rode 

draad doorheen deze dag. “Vanaf 20u word ik pas heel zenuwach-

tig.” Dat belooft.
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17u 10 De Generale Dansrepetitie

Ondertussen zijn twee Foundationmedewerkers een laatste keer 

de danspasjes aan het inoefenen voor hun grote optreden op het 

veld. Dé hoofdact van de avond. Straks zijn ze met 20 keer zoveel. 

De goesting en overtuiging zijn merkbaar. Shinen moeten en zullen 

ze doen. “Het wordt een mooi optreden”, klinkt het

unisono. Ze hebben het vooral over het groepsgebeuren.

17u20 “Baloise moet er nog op”

Een community manager moet van alle markten thuis zijn – ook 

logo’s op kledij kleven. Baloise – de kersverse nieuwe partner van 

de KAA Gent Foundation – moet namelijk ook op de kledij uitge-

dragen worden. Liefst

recht. Dat lukt niet altijd. Even later volgt zedig gevloek. “Het plakt 

er niet op, opnieuw!”. Merel lacht eens. Het is nog zeker 3u voor 

het echte werk begint, terwijl alles al ‘klaar’ is. “Ja, we zijn al een 

hele week bezig met de voorbereiding van vandaag. Waarom ik 

hier dan zo vroeg ben? Voor mijn innerlijke rust”, lacht de coördina-

tor. “Nu kunnen we even op adem komen.” Een brede grijns volgt. 

“Of wacht, die presentatieboekjes moeten nog naar de perszaal 

gebracht worden. Dan kunnen de journalisten er met kennis van 

zaken iets over schrijven/zeggen.”

20u25 It’s time to shine

Het moment van de waarheid is aangebroken. De Buffalo Dance 

Academy krijgt haar moment de gloire: voor

duizenden enthousiaste Gentenaars mogen ze hun act opvoeren 

en zoals de groten de aarde dansen ze de sterren van de hemel. 

Op de tonen van “Freed From Desire” zetten ze het stadion in vuur 

en vlam. Jong

en heel jong geniet er intens van – dat kunnen ze niet verstoppen. 

Het is daarvoor dat de Foundation dag in dag uit hard werkt. Voor 

die lach op het gezicht. Het publiek bedankt hen met applaus. 

Wisten zij toen veel dat dit de beste prestatie op het veld van die 

avond zou zijn.

20u40 Naast de idolen

Tot slot is het tijd voor de kinderen van de Buffalo League om naast 

hun Gentse idolen het veld op te lopen. Wat zijn ze onder de indruk, 

maar o zo blij. Een droom die uitkomt. In hun hoofdje dromen ze 

verder. Binnen 10-15 jaar willen zij er staan en hun naam door het 

publiek horen scanderen. De Foundation maakt dromen weer moge-

lijk voor wie het niet zo vanzelfsprekend is – op en naast het veld.

20u43 Merci Baloise

Het knappe werk van de Foundation ontroert jong en oud. Ook 

Manu Mus en Tess Willems van Baloise – zij

besloten om met duurzame steun de werking nog meer te doen 

groeien. Dankzij hen kunnen nog

meer dromen verwezenlijkt worden. Wanneer het hart spreekt, is 

het resultaat altijd hetzelfde: een lach op het

gezicht. Dat er nog vele mogen volgen…

RAEF GHANEM
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TIME TO PLAY
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